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Aan: 
Cc: 
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d\plainHa allen,

d\plain

d\plainIk heb even met mijn collega  overlegd, hieronder zijn bevindingen.

d\plain

d\plain____________________________________________________________

1. Algemeen

d\plainBijgevoegd rapport is inhoudelijk duidelijk.

d\plainMet de opmerking dat waterkwaliteit niet wettelijk is vastgelegd, in het kader van goed beheer zijn er wel normen voor.

d\plainWij als Merosch schrijven altijd de (inmiddels verouderde) KEMA richtlijnen waterkwaliteit voor, het rapport van Technolab refereert ook aan
deze richtlijnen.

d\plainEr is ook de Duitse norm FW 510 en de Europese norm NPR-CEN, allemaal hebben ze hun oorsprong in de stadsverwarming maar hebben het zelfde
doel en insteek maar zijn normatief.

d\plain

d\plainDe juiste waterkwaliteit is van belang: het vertraagt corrosie, voorkomt ontzinking, afzetting (slurrie en biofilm) en verstoppingen, en zorgt voor een goede
energieoverdracht en verlengt de levensduur aanzienlijk.

d\plainHet behoud van de waterkwaliteit kan alleen maar gegarandeerd worden met een waterbehandelingsinstallatie en monitoring d.m.v. wateranalyse of
opnemers. Bij een ander project in hebben wij dit geautomatiseerd.

d\plain

d\plainIk heb navraag gedaan, ik heb begrepen dat Eteck al enige tijd geen waterbehandeling meer toepast vanwege de kosten hiervan.

d\plainZe plaatsen alleen magneetfilters. 

d\plain

2. De analyse

d\plain . Dit leidt tot:

Verstopping zeker bij kleppen, filters en meetapparatuur;
Messing wordt bros;
En de afgifte van het systeem neemt aanzienlijk af;

d\plainDit betekent dat er geen waterbehandeling wordt toegepast of slecht functionerende waterbehandeling.

d\plainUiteindelijk zal het systeem verstoppen en er ontstaan lekkages, ook de messing onderdelen en kleppen in de binnen installatie, de energieoverdracht en
levensduur nemen aanzienlijk af.

d\plain

3. Het vervolg

Artiklel 5.2 Woo

Artikel 5.2 Woo

Artikel 5.1 lid c Woo



d\plain

d\plainOp basis van de uitkomsten zal er een verbeterplan moeten komen.

d\plainI . Dit is een ingrijpende operatie.

d\plain__________________________________________________________________

d\plain

d\plainZoals  zegt, is de waterkwaliteit dus niet goed en kan dit echt voor problemen aan het systeem zorgen. Het lastige is dus, dat niet
wettelijk vast is gelegd waaraan de waterkwaliteit van het systeem moet voldoen. Voor zover ik kon zien, is dat ook niet in contract of
aansluitvoorwaarden vastgelegd. Wat met voortschrijdend inzicht niet verstandig is, want hierdoor verslechtert de kwaliteit van je systeem.

d\plain

d\plainVanuit technisch oogpunt, noemt punt 3. Ik vraag me echter wel af of Eteck dit gaat doen ( ) en hoe we dit op moeten
pakken binnen de mogelijkheden die we hebben. Die zie ik niet zo 1-2-3. Hoe zien jullie dit?

d\plain

d\plainIs er hiernaast behoefte aan meer toetsing van het rapport? Misschien goed om binnenkort weer even te overleggen.

d\plain

d\plain

d\plain\f0

d\plainVan:  
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 14:11
Aan: 
CC: 

Artikel 5.2 Woo

Artikel 5.2 Woo
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Onderwerp: Rapport Technolab WKO Weideveld - 

d\plain

d\plainDag 

d\plain

d\plainIk heb deze rapportages ontvangen van  Hij heeft deze gisteren naar mij toegestuurd. Hij mag ze nu delen van zijn advocaat. Hij heeft
een professionele partij ingehuurd om zijn leidingen, waterkwaliteit en dergelijke te beoordelen.

d\plain

d\plainTwee vragen, die in mij opkomen en ik graag zou willen stellen aan jullie.

d\plain

d\plain@  | La Gro Geelkerken Advocaten | Alphen aan den Rijn: de rapportage geeft aan dat de problemen deels komen door deze
vervuiling. Eteck wil niet reageren op deze rapportage, omdat wij als gemeente in gesprek zijn met Eteck. Daarnaast worden bij de buren nu wel reparaties
uitgevoerd. De advocaat van gaat Eteck nogmaals aanspreken, maar wil ook de gemeente aanschrijven op het handhaven van het contract en het innen van
de boetes. In hoeverre kan hij dit doen? En op welke manier zouden wij als gemeente en bewoners juist elkaar kunnen helpen ipv elkaar aan het werk houden?

d\plain

d\plain@ Is het mogelijk dat Merosch deze rapportage toetst op inhoud en wat jullie hier van vinden.

d\plain

d\plainLaatste vraag voor , maar niet betreft deze rapportages. Laatst hebben wij een vraag gesteld over het ‘ ’, ben jij hier al verder mee of
verwacht jij nog informatie van ons. Ik heb dat nu even niet helemaal helder.

d\plain

d\plain

d\plainMet vriendelijke groet,

d\plain

d\plain

d\plain

d\plain

d\plain

d\plain

d\plainPostbus 401, 2410 AK Bodegraven

d\plainRaadhuisplein 1, 2411 BD Bodegraven

d\plain

 d\plain

d\plain


